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Part One 习语

Donkey’s years: 很长的时间
e.g. That little restaurant seemed to have remained in front of the square for donkey’s years. So I was surprised this morning to see that it was gone.
   那家小饭馆似乎在广场前开了很多年了。所以今早我看见它不见了时很惊奇。

   I feel that I have been working for donkey’s years on my M.A. thesis. Nevertheless, I have finished it at long last.

   我感觉自己一直在写硕士论文。但总算是写完了。
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Part Two 新新词类
Road warrior 常年出差的人
Sandwich generation 上有老下有小的人

Screamager 追星族

Singer-song writer 创作型歌手
Part Three 笑一笑

Three men were left on an isolated island by their broken boat. The first one said:” I’ll swim back.” and jumped into the water. But after he swam about ten miles he failed and sank. The second man said:” I’m not sure whether I could make it or not, but I want to have a try.” He jumped into the water and swam about 15 miles and sank into the sea. The last man said:” Let me have a try. If I feel I cannot make it I will swim back.” He swam about 20 miles and there was only one mile from the beach when the man said to himself: “I cannot make it.” Then he swam back.
有三个人船坏了被搁置在了荒岛上。第一个人说：“我游回去。”他跳进水里。但游了十英里以后他体力不支沉入水中。第二个人说：“我不知道我能不能行，但我想试试。”他跳进水中，游了15英里然后也沉到海里了。第三个人说：“我也试试。不行的话我再游回来。”他游了20英里，就有一英里就到岸上时这人说：“我不行。”于是他又游回去了。

